
Dupã 1- 4 cu Dunãrea Galaþi, 
Liga a III-a s-a apropiat ºi mai mult

FC Farul 
se clatinã 
pe marginea
prãpastiei
Echipa constãnþeanã se duce pe tobogan cãtre
Liga a III-a. „Marinarii” au pierdut la scor meciul
foarte important pentru evitarea retrogradãrii, jucat
sâmbãtã, în deplasare, cu Dunãrea Galaþi.

Noua strategie 
pentru siguranþã rutierã

Vom conduce
maºini echipate
cu „alcoolteste”? 

Strategia Naþionalã pentru Siguranþã
Rutierã 2013 - 2020 se aflã în
continuare pe site-ul Ministerului
Transporturilor, pentru dezbatere
publicã.

Vezi aici noua listã a executorilor
judecãtoreºti .................................... 3

Consiliul Uniunii Naþionale a Executorilor
Judecãtoreºti a aprobat Tabloul executorilor
judecãtoreºti aferent acestui an.
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Mesaje pe Facebook ZIUA de Constanþa

În scara unui bloc din Constanþa 
se ridicã un alt bloc .......................... 7

Constanþa pare a fi oraºul tuturor posibilitãþilor.
Din punctul de vedere al construcþiilor care apar
ca ciupercile dupã ploaie, oraºul se dezvoltã
haotic ºi, am putea spune, de-a dreptul nesimþit.

Cine ar fi fost politicienii Constanþei
fãrã Revoluþia din decembrie 1989 ... 7

Revoluþia din decembrie 1989, care a determinat
cãderea regimului comunist, a însemnat, pentru
mulþi români, o schimbare fundamentalã,
decisivã în plan profesional.

O cerere respinsã

Trei doamne, în cursa pentru ºefia
Parchetului Curþii de Apel Constanþa ... 3

Mai sunt opt zile pânã la 1 Mai

Zeci de pietre 
zac lângã Hotel Rex 
din Mamaia

O sãptãmânã ºi-o zi. Atât mai este
pânã la inaugurarea oficialã a sezonului
estival. Litoralul îºi aºteaptã turiºtii pentru ca
aceºtia sã dea, ca în fiecare an de 1 Mai,
tonul distracþiei la malul mãrii.
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Marian Opriºan, preºedintele Consiliului Judeþean
Vrancea, a fost ales vicepreºedinte al regiunii
de Sud-Est. Contracandidaþii sãi au fost Constantin
Boºcodealã ºi Nicuºor Constantinescu, preºedintele
Consiliului Judeþean Constanþa. Vicepreºedintele
PSD pe regiunea de Sud-Est a acordat, ieri, un
scurt interviu cotidianului ZIUA de Constanþa,
în cadrul cãruia a vorbit atât despre ceea ce
înseamnã pentru el noua funcþie, dar ºi despre
relaþia sa cu preºedintele CJC, Nicuºor
Constantinescu. „Vreau sã fiu foarte clar. Eram
vicepreºedinte al PSD ºi pânã la acest congres.
Visul tuturor primarilor ºi al preºedinþilor de
consilii judeþene este acela de a descentraliza
ºi de a organiza România, din punct de vedere
teritorial, aºa cum sunt organizate statele
dezvoltate din Uniunea Europeanã. Am vrut
sã candidez la funcþia de vicepreºedinte al
regiunii de Sud-Est tocmai în perspectiva
adaptãrii PSD la viitoarea formã de organizare
a României. Acesta a fost unul dintre dezideratele
mele în ultimii ani”

Capcane pentru afaceriºti?
Porturile Constanþa ºi Agigea nu funcþioneazã
pe principiul gãurii negre

Ionuþ ZAGONEANU
ionut.zagoneanu@ziuact.ro

Considerate de unii drept „porþi” ale
Europei, porturile Constanþa ºi Constanþa
Sud - Agigea par sã se poatã transforma
cu uºurinþã într-o adevãratã capcanã,
mai ales pentru afaceriºti.
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Marian Opriºan, vicepreºedinte PSD pe regiunea de Sud-Est

„Dacã se va schimba
ceva în relaþia cu

Nicuºor Constantinescu,
nu e vina mea”
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